

Date : 04 / 11 / 2021 M
R13179

التاريخ : 28 / 03 / 1443 هـ
تعريف وتشبيث بالأجر

السادة / مصرف الراجحي المحترمين
السلام عليكم ورحمة الله وبركاته وبعد

TO: AlRajhi Bank

We would like to inform you that Mr. / **Yahya Ahmed Ayesh Albakheet** , (Kingdom of Saudi Arabia) nationality with Id. No. (1073623942) working with us as **Heavy Duty Driver (Mixer)**. From the date **07/04/2021** and his monthly total salary **S.R 4,700.00** . and as our employee requested a personal loan from your bank.

Here we undertake to transfer his monthly salary to his account (SA6480000664608010032826) in your bank and we will not stop such transfer unless a written clearance from the bank is obtained that his liability is discharged as to any debts or dues to the bank.

Also at the employee consent we undertakes in case he does not present a clearance certificate from the bank discharging his liability from any debt to transfer his end of service award to his account with in case of his resignation or casing to work.

نفيدكم أن السيد/ يحيى احمد عايش البكيت ، سعودي الجنسية يحمل الهوية الوطنية رقم : (1073623942) يعمل لدينا بوظيفة سائق نقل ثقيل بالشركة السعودية للخرسانة الجاهزة المحدودة اعتباراً من تاريخ 2021/04/07 م . والمذكور يتقاضى أجراً شهري إجمالي قدره: 4,700.00 ريال فقط لا غير .

وبناء على طلب موظفنا المذكور أعلاه للتمويل من البنك فإننا نعهد لكم بتحويل راتبه الشهري على حساب الأمان التابع لكم رقم (SA6480000664608010032826) مع تعهدنا بتحويل مستحقات نهاية خدمته بعد تصفية مستحقاته في حالة إنهاء خدماته أو استقالته إلى حسابه نيكم وعدم إلغاء التحويل إلا بموافقه خطيه منكم علماً ان عقد عمل الموظف يتجدد تلقائياً.

وقد أعطي هذا الخطاب بناءً على طلبه دون أدنى مسؤولية على الشركة السعودية للخرسانة الجاهزة أو أحد موظفيها.

.. شاكرين لكم حسن تعاونكم وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير ..

الشركة السعودية للخرسانة الجاهزة المحدودة

هيفاء الحمود

مديرة الموارد البشرية



National Address: EIGA8635
Ad Dammam
Kingdom of Saudi Arabia
CR 2051047336

info@saudireadymix.com.sa
(+966) 520 002 209
saudireadymix

السعودية
للخرسانة الجاهزة